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V tomto čísle si 
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FOTOGRAFIE MĚSÍCE 

Rodinná fotografie z vítání občánků - paní Monika Vovsíková, dcera 

Karolínka Dvořáková, pan Michal Dvořák.  (foto red.) 
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ÚVODNÍK 

Milí čtenáři Zpravodaje Neveklovska, 

začíná již pátý rok práce na tomto místním periodiku. Koncem prosince minulého roku vznikla v rámci 

kulturní komise města Neveklov nová pětičlenná redakční rada. Doufáme, že tato změna přinese oživení 

Zpravodaje, více zajímavých informací, nové rubriky - jednoduše celkové zlepšení úrovně tohoto 

dvouměsíčníku. 

Redakční rada se také zabývala změnou formátu Zpravodaje, ovšem vzhledem k vysokým finančním 

nákladům jsme zatím od této zásadní proměny upustili.  

Protože je Zpravodaj Neveklovska periodikem pro občany, uvítali bychom i nadále Vaše příspěvky, které 

můžete odevzdat elektronicky prostřednictvím našeho emailu neveklovsky.zpravodaj@seznam.cz, do rukou 

členů redakční rady, případně přímo na Městský úřad panu Petru Sochorovi. Především bych ráda vybídla 

okolní přidružené obce či osady - udělejte si čas a napište pár řádků o akcích, které se u vás konají, případně 

zašlete fotografie. Těšíme se na setkání s Vámi a přejeme poklidný vstup do nového roku 2011. 

Za celou redakční radu Jana Mužíková 

 

OMLUVA: V minulém čísle Zpravodaje řádil tiskařský šotek hned dvakrát: V části "Volnočasové 

aktivity" v tabulce Angličtina se objevila informace 2000,-/18 hodin, což nebyla částka za 18 hodin 

výuky, ale šlo o hodinu konání.  

Dále se ve článku věnovaném ZŠ Neveklov vyskytlo mylné datum konání Vánoční akademie ZŠ 

Neveklov. Za obě chyby se redakce omlouvá. 

 

ZPRAVODAJ NEVEKLOVSKA: LISTOPAD-PROSINEC, ČÍSLO 1-2, ROČNÍK 5 

Vydavatel: Městský úřad Neveklov, Registrační ev. číslo MK ČR E10755.  

Redakční rada: Mgr. Jana Mužíková (jmu) , Mgr. Růžena Chárová (rch), Mgr. Martina Mazúchová (mmu), 
Mgr. Andrea Pitelková (api), Mgr. Marie Šaffková (mša) 

e-mail: neveklovsky.zpravodaj@seznam.cz. Náklad 300 výtisků. Zdarma. Tisk: Tiskárna Mašek, Benešov. 

Nevyžádané materiály se nevracejí. Pokud není uvedeno jinak, jsou příspěvky otištěny v původní podobě bez 
stylistických a obsahových úprav. Příspěvky nemusí odpovídat stanoviskům redakce a zavazují pouze autory.  

Distribuce: Informační centrum Neveklov, Trafika Neveklov, Samoobsluha Neveklov, Městský úřad 
Neveklov, Potraviny (Koloniál Lobby) Neveklov, Trafika Magasin Neveklov, Čerpací stanice Neveklov, 
Občerstvení p. Jouzka Neveklov. 

Uzávěrka čísla na březen-duben 2011: 20. února 2011. 

 



ZPRAVODAJ NEVEKLOVSKA, LEDEN-ÚNOR 2011  3 

 

ZPRÁVY MĚSTA NEVEKLOV 

Za rubriku zodpovídá Mgr. Jana Mužíková 

 

SLOVO STAROSTY  

ZN: Co čeká město 

Neveklov v letošním 

roce 2011? 

Než odpovím na první 

otázku, tak jelikož se 

jedná o naše 

periodikum, tak chci 

pozdravit naše občany a popřát jim hodně zdraví a 

sil, protože od toho se odvíjí veškerá další lidská 

činnost. Když budeme mít dostatečně silnou 

tělesnou schránku, tak to další nám už půjde 

samozřejmě lépe. 

ZN: To měla být otázka na závěr, předběhl jste 

mne... 

Tak tedy postupně. Musíme se vypořádat s úkoly, 

které nám přineslo již minulé volební období a na 

kterých již bylo pracováno dostatečně dlouhou 

dobu. 

Vezmu to od těch jednodušších. 

Dostali jsme dotaci na sběrný dvůr, což odstraní 

ekologické zátěže kolem náměstí a rozestavěného 

obchoďáku. Bude to na místě bývalé čistírny (ulice 

Benešovská, u smutečních vr pozn. red.) , tzn. 

zabijeme dvě mouchy jednou ranou a 

zlikvidujeme tak zařízení, které by nám úřady i tak 

nařídily dál řešit. Podotýkám, že s Technickými 

službami spolupracujeme jako s našim partnerem 

od samého začátku a je tedy zřejmé, že by tento 

dvůr měly spravovat. 

Dle zásady "vyhodí tě dveřmi, vlez oknem" se v 

minulém roce podařilo napodruhé získat dotaci na 

revitalizaci historického centra. Nákladem zhruba 

6 milionů budeme revitalizovat především 

chodníky, kde bude zámková dlažba v kostkovém 

tvaru, chodníky budou rozšířeny, dva základní 

historické solitéry - pomník padlých a morový 

sloup - budou ochráněny proti vstupu a 

zbudujeme nové veřejné osvětlení - lampy z litiny 

v secesním tvaru.  

ZN: Budou zde i bezbariérové přístupy? Na toto se 

určitě bude ptát řada občanů, třeba maminek s 

kočárky... 

Otázka je na místě, samozřejmě k těmto  věcem 

se vyjádřila spousta korporací, mimo jiné i Svaz 

tělesně postižených, takže by tam měly být řešeny 

i  sjezdy, tzv. "šikminky". Tato dotace je z 

Regionálního operačního programu Střední Čechy, 

zadávací řízení jsou v současné době na kontrole u 

ROP, tj.  v měsíci lednu by mohlo proběhnout 

výběrové řízení na dodavatele. 

Hlavní akcí je obchodní dům, máme podepsány 

smlouvy, počítám, že během druhého týdne v 

lednu nabude vlastnické právo budovy a pozemků 

pod ní a části pozemků dle geometrického plánu 

firma Hossana, s.r.o.  Následně začne oplocování a 

bourací práce. My musíme ze smlouvy splnit 

některé věci, deponovat finanční prostředky na 

účet u Reiffeisenbank a.s., dát zálohu na stavbu. 

Myslím si, že by stavba mohla být do dvou let 

hotova.  Je to stavba značného rozsahu, firma 

Flossman se na ní podílí 6,5 miliony, Hossana 

téměř  50 mil, Neveklov 32,5 miliony. Na základě 

předkupních smluv, které byly podepsány 

současně se smlouvou kupní, získá Neveklov do 

svého majetku 10 bytů, kancelářské prostory v  

prvním patře a komerční prostory v přízemí. 

Flossman bude provozovat samoobsluhu o 

velikosti cca 200 m2 . 
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Další velký projekt 64 rodinných domů na Sýkorci, 

respektive parcel pro ně, je zpracován, taktéž je 

hotov geometrický plán, který byl nutný pro 

následný projekt elektrických sítí společností ČEZ. 

Nejsem si jist, zda tuto stavbu letos zahájíme, 

počkáme, jak rychle se ČEZ vypořádá s projekcí, 

následně je třeba sladit stavební činnosti. Tato 

zakázka, míněno výběrové řízení na dodavatele, 

bude realizována mandátně, protože jde o 

investici nadlimitní. 

Čistírna - znovu je otázkou, zda se zahájí práce 

letos nebo až v roce 2012, přestože je již hotova 

mandátní smlouva s firmou Provod z Ústí n. 

Labem. Pokud vše spadne do letošního roku, bude 

to podle mne dost velké sousto. 

No a nakonec - čeká nás čtvrtá etapa 

rekonstrukce pozemních komunikací - teď by 

šlo o okrajovější zóny, protože ty 

nejpostiženější máme již hotovy z 

předchozích projektů. Půjde znovu o projekt s 

podporou fondů Ministerstva pro místní 

rozvoj, nyní záleží na výsledku a úspěšnosti 

žádosti o dotaci, což vyřizuje Posázaví o.p.s. 

 

ZN: Má město Neveklov schválený rozpočet 

nebo musí - podobně jako naše hlavní město 

či Benešov - fungovat na bázi rozpočtového 

provizoria? 

Rozpočet máme schválený, je to tak každý rok 

a máme ho schválený v rámcových číslech. 

Což znamená, že vystihuje potřeby města bez 

investiční činnosti, která není dosud 

dostatečně objasněna - není výběrové řízení, 

není dotace, nejsou jasné rozpočtové náklady,  

nebo začátek akce a podobně. Toto vše 

řešíme jednotlivými rozpočtovými opatřeními 

během roku. Tato činnost se velmi osvědčila, 

protože je velice operativní. 

ZN: Co byste tedy na závěr popřál občanům?  

Pevné zdraví a trochu pohody v rodinách. Já 

jsem taky jenom člověk a taky mám rodinu a 

taky mám tělesnou schránku, takže vím, o čem 

mluvím. 

ZN: Vám za celou redakci přeji totéž a děkuji za 

rozhovor. Jana Mužíková 

USNESENÍ  č. 1 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města 

Neveklov konaného  

dne 8. prosince 2010 

Zastupitelstvo města  bere na vědomí  zprávu o 

dění v obci od minulého zasedání  

Zastupitelstvo města  bere na vědomí  kontrolu 

usnesení  
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Zastupitelstvo města  schvaluje  rozpočtové 

opatření č. 4, zvýšení příjmů o 7.982.000,- Kč, 

zvýšení výdajů o 5.100.000,- Kč 

Zastupitelstvo města  pověřuje  radu, aby upravila 

rozpočet na skutečnost k 31.12.2010  

Zastupitelstvo města  schvaluje  rozpočet na 2011 

vyrovnaný ve výši 38.408.500,- Kč 

Zastupitelstvo města  schvaluje  koupi 

komunálního vozidla Magma multikar za cenu 750 

tis. Kč + DPH 

Zastupitelstvo města  schvaluje  přílohu č. 1  

Zastupitelstvo města  schvaluje  odkoupení 10 

bytů (byt. jednotek), společenských, 

kancelářských a komerčních ploch od společnosti 

HOSSANA s.r.o., za cenu 32,5 mil. Kč. Po kolaudaci 

bytového multifunkčního domu (v souč. době 

rozestavěné nákupní středisko) a pověřuje 

starostu podpisem smlouvy o smlouvě budoucí, 

obě smlouvy zastupitelstvo ukládá podepsat 

současně 

Zastupitelstvo města  bere na vědomí  zprávu Ing. 

Plichty z firmy Provod týkající se intenzifikace 

čistírny odpadních vod 

Zastupitelstvo města  schvaluje  prodej pozemku 

p.č. 759/2 v k.ú. Blažim za 25,- Kč/m2 manželům 

Ježkovým 

Zastupitelstvo města  schvaluje  prodej pozemku 

p.č. 1453/3 v k.ú. Neštětice za 50,- Kč/m2 + 

náklady GP manželům Řezníčkovým 

Zastupitelstvo města  schvaluje  směnu pozemků 

p.č. 1412/1 za p.č. 12/3 ve vlastnictví manželů 

Šrámkových v k.ú. Neštětice, rozdíl v cenách bude 

kompenzován cenou 50,- Kč/m2 

Zastupitelstvo města  schvaluje  koupi pozemku 

p.č. 1297/9 za cenu 25,- Kč/m2 v k.ú. Neveklov od 

Bc. Kaprálkové Olgy, Jílkové Miroslavy, Zdeňka 

Majera 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o 

bezúplatném převodu nemovitostí k.ú. Neveklov 

p.č. 1303/6, k.ú. Mlékovice p.č. 2982/2, p.č. 

2982/3 od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových 

Zastupitelstvo města  schvaluje  odměny 

zastupitelů dle zákona č. 128/2000 Sb., nařízení 

vlády č. 37/2003 Sb., v platném znění 

 

Zastupitelstvo města  schvaluje  komise dle 

přiloženého návrhu – příloha č. 2  

V Neveklově 9.12.2010   

Návrhová komise: Jana Žabová v.r. 

   Mgr. Jana Mužíková v.r. 

   Ing. Pavel Vosolil v.r. 

Za správnost vyhotovení: 

Hana Vitejčková, tajemnice úřadu 

Zveřejněno dne 9.12.2010 

Přílohy naleznete na www.neveklov.cz 

v sekci Úřední deska 

USTANOVENÍ VÝBORŮ A KOMISÍ 2010 

(jmu) Na veřejném zasedání zastupitelstva dne 

8.12. 2010 byly schválen ustanovené výbory a 

komise v následujícím složení: 

Finanční výbor: Ing. Pavel Vosolil (předseda), Bc. 

Jana Lhotová, Mgr. Věra Kisová 

Kontrolní výbor: Jana Žabová (předseda), MUDr. 

Pavel Drábek, Ladislav Trumpich, Mgr. Hana 

Charvátová, Jiří Svatek 

Kulturní komise: Mgr. Jana Mužíková (předseda), 

Mgr. Růžena Chárová, Mgr. Martina Mazúchová, 

Mgr. Andrea Pitelková, Mgr. Renata Mošničková 
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Komise pro rodinu a společenské záležitosti - 

Miroslav Šmejkal (předseda), Mgr. Martina 

Šťástková, Ivana Krausová, Mgr. Markéta Doušová 

Komise životního prostředí: Ing. Antonín Dušek, 

PhDr. Pavel Sýkora, Karel Tikovský 

Komise ochrany veřejného pořádku: Milan Šeba 

(předseda), Tomáš Svejkovský, MUDR. Miloslav 

Hoke 

Bytová komise: MUDr. Pavel Drábek (předseda), 

Jana Bartásková, Karel Šebek, Luďka Procházková 

KULTURNÍ KOMISE V NOVÉM SLOŽENÍ STARTUJE 

(jmu) Je po volbách, máme nové zastupitelstvo a 

samozřejmě nové komise. Ta kulturní, která v 

současnosti zahrnuje i komisi sportovní (tu vede 

Mgr. Renata Mošničková), se sešla 15. prosince 

2010. Jedna z nejdůležitějších informací pro 

občany je, že komise bude hospodařit s malým 

rozpočtem, který jí umožní plánování kulturních a 

sportovních aktivit během celého následujícího 

roku. V současné době se tento plán vytváří, 

nicméně již teď je jisté, že se občané mohou těšit 

na divadelní představení pro malé i velké diváky, 

na novou sportovní atletickou soutěž pro děti či 

na užší spolupráci s kinem a knihovnou města. O 

všech akcích Vás budeme předem informovat a 

doufáme, že se podaří přilákat co nejvíce 

účastníků a třeba i dobrovolníků, kteří by rádi s 

organizací těchto akcí pomohli. 

OSOBNOSTI, SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Z RUDIMOVA U LUHAČOVIC DO NEVEKLOVA 

(jmu, za přispění p. K.Šebka) Dne 29. prosince 

2010 se zástupci města Neveklova 

(jmenovitě pan starosta J.Slabý, pan 

místostarosta K. Šebek, radní J. 

Mužíková a vedoucí komise pro 

rodinu a společenské záležitosti pan 

M.Šmejkal) v brzkých odpoledních 

hodinách vydali do domu 

s pečovatelskou službou za nejstarší 

občankou města Neveklova paní 

Annou Křížovou, aby jí blahopřáli ke 

krásným 99. narozeninám. 

Paní Křížová byla trochu v rozpacích z 

darů, které dostala, a hned nabízela 

výborné větrníčky a vosí hnízda, které sama 

připravila. V místnosti u pečovatelek pak všichni 

poseděli, paní Křížová začala vzpomínat. "V mém 

životě nebylo moc veselého, zažila jsem dvě 

světové války, tatínek mi umřel na tuberkulózu, 

maminka musela tvrdě pracovat. Narodila jsem se 

v Rudimově u Luhačovic, rodiče tam měli masný 

krám, který ale pak, když přišla 

válka, museli zavřít. Po smrti mé 

sestry jsme se ujali i jejího malého 

synka. Bydleli jsme v Chebu, v Aši a 

do Neveklova jsme se dostali až po 

druhé světové válce. Život byl 

tenkrát strašně krutý. Když byla 

válka, máma ve čtyři ráno vstávala a 

šla si stoupnout do fronty na chleba, 

v sedm poprosila, ať jí podrží místo a 

běžela vypravit bratra do první třídy, 

pak se vrátila a čekala dál. Občas se 

stalo, že jsme tedy snídali až o půl 

deváté, někdy taky vůbec ne, to když 

jí chleba vyprodali, než na ni přišla řada." 

Paní Křížová také pracovala v obuvnickém 

průmyslu, její sestra ve Zlíně, ale tam se paní Anně 

vůbec nelíbilo. "Bylo to strašné. Všude smrad, hluk 

a museli jste na těch pásech bez přestávky 
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pracovat. Běda, když jste práci nestihli a museli 

kvůli vám zastavit. To byl strašný průšvih. Hned 

první den jsem utekla do Otrokovic, tam to bylo 

lepší. Sestra u Bati vydržela celé tři roky, já jeden 

den." 

V Neveklově pomáhala řadu let své snaše jako 

kuchařka v restauraci a přesto, že to byla tvrdá a 

vysilující práce, zůstalo jí vaření a pečení velkým 

koníčkem do dneška. Ráda vzpomíná i na léta 

strávená v zámečnickém provozu někdejší 

provozovny Průmstavu v Neveklově. 

Vzhledem ke svému věku je paní Křížová v 

obdivuhodné kondici. Sice hůře slyší, v poslední 

době ji pobolívají záda, ale chodí bez hůlky a 

náramně jí to myslí. "Já už sem nepatřím, už jsem 

stará a vynechává mi paměť. Ještě nedávno jsem 

celou tuhle říkanku uměla nazpaměť a teď se ne a 

ne dostat na konec," povzdechla si smutně, když 

předtím odrecitovala dlouhou pasáž básně o lesní 

panně a Jankovi.  Tu básničku se naučila zpaměti 

když jí bylo dvanáct let a společně s ostatními 

dětmi si ji hráli v Chebu jako divadlo.  

Nebyli jsme v ten den zdaleka jedinými gratulanty. 

Za paní Křížovou vedle jejího syna a snachy mířila 

spousta příbuzných a přátel o dvě či tři generace 

mladších. Nelze než obdivně smeknout a popřát 

hodně zdraví do kulatého, stého roku života. 

 

VÍTÁNÍ NEJMENŠÍCH NEVEKLÁČKŮ

(jmu) V závěru listopadu, přesněji v sobotu 

27., se v síni Městského úřadu v Neveklově 

opět sešli zástupci města a komise pro rodinu 

a společenské záležitosti, aby přivítali nové 

občánky.  

Po krátkém proslovu pana Miroslava Šmejkala 

následovalo vystoupení o pár let starší dvojice 

dětí, Lucinky Kaňkové a Dominika Hasmana. 

Nezbývá než novým občánkům popřát hodně 

lásky v rodinném kruhu a zdraví. 

Zde je výčet nových občánků, jejichž rodiče 

poskytli souhlas ZN s uveřejněním:

  

  

 



Patrik Baum   Filip Brožek    Karolína Dvořáková 

Kateřina Hašková  Karolína Kotyzová   Simona Krejčová 

Nikola Mlejnková  Adam Němec    Tereza Stibůrková 

Natálie Šetková  David Tardovský   Tomáš Všetečka 

 

KULTURA VE MĚSTĚ

 
Za rubriku zodpovídá Mgr. Růžena Chárová

OHLÉDNUTÍ ZA ZÁVĚREČNÝM KONCERTEM 26. ROČNÍKU  

PODBLANICKÉHO HUDEBNÍHO PODZIMU 

(rch) Koncert proběhl 3. 12. 2010 v aule ZŠ 

Neveklov. Účinkovala Jihočeská komorní 

filharmonie pod vedením šéfdirigenta Jana 

Talicha. Je jedinou profesionální filharmonií v 

Jihočeském kraji, má 37 členů a byla založena roku 

1981.  

Repertoár orchestru vychází z interpretace hudby 

období klasicismu. Dramaturgie koncertních sezón 

je pestrá a zahrnuje hudbu od baroka po 

současnost. S orchestrem spolupracovali 

významní dirigenti, ale též řada významných 

sólistů. Jihočeská komorní filharmonie koncertuje 

jak na pódiích domácích, tak i v zahraničí. Kritika 

oceňuje zejméne plný a barevný zvuk orchestru, 

jeho citlivost a tvárnost. 

Takovému hodnocení odpovídalo i provedení 

skladeb Gioacchina Rossiniho, Petra Iljiče 

Čajkovského, Ottoria Respighi a Antonína Dvořáka 

na závěrečném koncertu v Neveklově. Zvláštní 

ocenění uměleckého výkonu v podobě nadšeného 

potlesku publika patřilo vystoupení sólistky 

Alžběty Vlčkové na violoncello, uměleckému 

přednesu Alfréda Strejčka a mistrovskému řízení 

orchestru šéfdirigenta Jana Talicha. 

Přes nepřízeň počasí, sněhovou kalamitu, byla 

aula zaplněna a díky mimořádnému přídavku i 

naplněna předvánoční náladou. Na úplný závěr si 

většina přítomných zazpívala za doprovodu 

orchestru nejznámější vánoční koledu Narodil se 

Kristus Pán.  

Cesta orchestru k nám i zpět proběhla bez 

problémů. Nedostatky nastaly při odjezdu 

autobusu z parkoviště. Do budoucna by bylo 

dobré, aby zabezpečování účinkujících od 15 do 

22 hodin a šatny pro publikum nezůstávalo na 

jednom člověku, kterým byl tradičně Petr Sochor a 

kterému za tuto službu patří velký dík. To je výzva 

pro zastupitele-muže!Chyběli i v publiku. Toto akci 

pořádá Město Neveklov a učast by měla být pro 

veřejné pracovníky povinností i ctí.  

KNIHOVNICKÉ OKÉNKO 

Skončil další rok a knihovna vykazuje statistiku. 

Přestože je běžný občan zahlcen médii – televize, 

internet, DVD, seriály, na které se diváci postupně 

stávají závislí, přesto si ještě do knihovny našlo 

cestu  a přihlásilo se  352 čtenářů. Vychází krásné 

nové knihy, obrazové publikace, dětské knihy 

pohádky, pohádkové příběhy , al e  především 

naučná literatura pro děti má úžasnou výpravu 

vazbou, ilustracemi atd.  Knihovna nakoupila pro 

všechny generace  četbu, od těch čtyřletých až po 

devadesátileté čtenáře.  Knihy jsou  stále dražší a 

tak knihovna je  právě místo, kde děti mají knihy k 
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prohlédnutí a přečtení zdarma. Ráda bych touto 

cestou poděkovala všem, kteří věnovali knihy do 

knihovny ze svých knihoven.  Především četba pro 

střední školy a  výběrová četba pro základní školy 

nám hodně pomohla. Veškerou „povinnou“ četbu 

máme, ale pro jeden výtisk přiběhne třeba deset 

dětí. Takže štěstí mají jen ti nejpilnější. Knihovna 

má již léta dobrou spolupráci s Kulturním domem 

JS v Sedlčanech. Každoročně zajišťuje divadelní 

předplatné na sedm představení. Z Neveklova 

jezdí pravidelně 22  diváků. Na druhou řadu 

předplatného  - tři představení jezdí 11 diváků. 

Sedlčany jsou dopravně dostupné a finanční 

částka tisíc korun na sedm divadel  není až tak 

nedostupná, jako např. divadla v Praze. Nádherné 

pořady jsou např. V rámci Sukovy Sedlčany, např. 

opery, operety, balet, koncerty na Hrádku  

přinášejí úžasné zážitky. Domnívám se, že 33 lidí, 

kteří jezdí pravidelně do divadla je docela slušný 

úspěch. V roce 2011 budu opět přijímat přihlášky 

a snažit se získat pro další diváky sedadla. Hlásit se 

můžete v knihovně již od ledna. 

Jaroslava Šobíšková, knihovnice 

 

Městská knihovna Neveklov 

otevřeno pro veřejnost: 

pondělí  7.00-15.30 

úterý    13.00-14.30 

středa    7.00-16.30 

 

telefon 317 741 224 

knihovnaneveklov@seznam.cz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kostel sv. Havla v Neveklově, 25. prosince. Účinkovali Vladimír Okénko a Pavel Mašek,  

farnost Neveklov použije sbírku na pořízení nových podsedáků v kostele. (foto K.Šebek) 
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KINO NEVEKLOV

LEDEN 2011 

7.1.  Habermannův mlýn 

14.1.  Benga v záloze  

15.1.    Já Padouch,  

začátek od 15hod.,  vstupné     20,- Kč 
21.1. The doors 

28.1.  Tron Legacy 

ÚNOR 2011 

4.2.  Harry Potter- Relikvie smrti 1.část 

11.2.  Hlava-Ruce-Srdce 

18.2.  kino nepromítá 

25.2   Rodinka

Vstupné 35,- Kč. Kino hraje každý pátek od 20,00 hod. Změna programu vyhrazena.

OSADNÍ ZPRÁVY 

Za rubriku zodpovídá Ing. Marie Šaffková 

KOHO VZAL V BĚLICI ČERT? 

(jmu) V sobotu 4. prosince odpoledne se v bělické 

hospodě U lípy děly věci, na které místní i 

přespolní děti jen tak nezapomenou. Nejprve vše 

začalo nevinnou soutěží o nejhezčí dětský 

obrázek. Následovala diskotéka, kterou 

moderoval Přemek Petrák. Mnohé děti se divily, 

jak může mít tak veliký pán hlas jako Kutil ze 

Šmoulů a říkaly si, že tady začínají kouzla. Pak 

následovalo loutkové představení a když se v něm 

objevil čert, některé děti už tušily, že bude zle. 

Náhle do sálu vlítnul čert, na zádech pytel, ze 

kterého vyčuhovala dámská nožka i s lodičkou. 

Čert se schoval do rohu místnosti a doufal, že děti 

skandováním "Mi-ku-lá-ši!" toho pravého pána 

nepřivolají. Doufal marně. Obrovský Mikuláš s 

krásným andělem vpluli do místnosti i s kouzelnou 

Knihou hříchů, ve které bylo vše podstatné 

napsáno. Děti musely odříkat básničku, ovšem 

jakmile Mikuláš uslyšel onu "Mikuláš, ztratil 

plášť...", rozzuřil se a přednášející to odnesl 

dvaceti kliky, protože legraci si nikdo z Mikuláše 

dělat nebude. Tato již tradiční zábava je jedinou 

mikulášskou akcí pro děti na Neveklovsku, proto 

je třeba ocenit práci občanského sdružení Bělice 

za perfektní organizaci celého odpoledne. Jedna 

chyba se však našla - nefungovalo splachování na 

dámských záchodech, a tak mnozí při pohledu na 

tu spoušť použili ono "Čert aby to vzal!" 

Doufejme, že do příště svatý Mikuláš zahřmí a 

nechá to opravit. 



NAŠE ŠKOLY 

Za rubriku zodpovídá Mgr. Martina Mazúchová

PO DUHOVÝCH CESTIČKÁCH V MŠ 

(mma) Školní vzdělávací program (tzv.ŠVP) se 

nazývá "Po duhových cestičkách k našemu 

domovu - Neveklovsko - náš domov." V prosinci 

děti absolvovaly téma "Fialová vánoční cestička", 

které se skládalo ze dvou podtémat: Mikuláši, kdo 

to tady straší? a Vánoční nadílka. Děti si celý měsíc 

vyprávěly o zvycích, tradicích, zpívaly koledy, 

vytvářela se vánoční nálada a pohoda. Děti letos 

dostaly spoustu dárků při vánoční nadílce - 

konkrétně to byly panenky, hry, auta či 

stavebnice. 3.prosince navštívil Mateřskou školu 

čert, Mikuláš a anděl, 13. prosince se uskutečnila 

taneční besídka pod vedením pana Maršálka a 

konečně 21. prosince se konala vánoční besídka 

nazvaná "Děti dětem." Všechny děti se sešly u 

jednoho stromečku, zazpívaly si koledy a pak se 

rozešly do tříd, kde si rozbalily dárečky a snědly 

cukroví, které si přinesly z domova.

ZŠ NEVEKLOV ŽÁDÁ O ZMĚNU NÁZVU

(mma) Základní 

škole Neveklov se 

povedlo získat 

souhlas rodiny 

Kubelíků a Rady 

města Neveklov k 

zahájení 

administrativních 

prací ke změně 

názvu školy na  

"Základní škola Jana Kubelíka, Neveklov." 

ZÁPIS DĚTÍ DO 1. TŘÍDY 

Další důležitou informací pro rodiče 

budoucích prvňáčků je termín zápisu dětí do 

1. třídy - zápis se bude konat ve středu 

9.února 2011 od 13 do 17 hodin. K zápisu je 

třeba přinést rodný list dítěte a občanský 

průkaz jednoho rodiče. 

 

PROSINCOVÉ OHLÉDNUTÍ  

(mma) Ve čtvrtek 9.12. se Základní škola Neveklov 

zúčastnila akce – „Soutěž odborných dovedností“ 

na ISŠT Benešov. Školu reprezentovali Ondřej 

Mašek a Ondřej Pokorný z 9.B v disciplíně Mladý 

elektrikář. V disciplíně Mladý automechanik byla 

škola reprezentována dvěma žáky, a to Petrem 

Bočkayem z 9.A a Janem Listíkem z 9.B  I přes 

nástrahy teoretické části, která obsahovala jak 

odborné znalosti v dané disciplíně, tak informace 

o ISŠT Benešov, žáci úspěšně zvládli také náročnou 

praktickou část. Ze soutěže jsme si odnesli nejen 

spoustu zážitků a nových dovedností, ale i krásné 

umístění. Gratulujeme Ondrovi Maškovi za 

3.místo a Janu Listíkovi za 4. místo. Už se moc 

těšíme na další ročník této soutěže a věříme, že 

bude přinejmenším stejně úspěšný jako ten 

letošní. 

V pátek  10.12. se na ZŠ konal Bleší trh pořádaný 

třídou 7.B. Žáci i zaměstnanci školy si mohli 

zakoupit maličkost pro radost, ale i vánoční  

dárečky pro své blízké. Nabídka byla nepřeberná. 

K mání byly náramky z korálků, náhrdelníky, 

klíčenky, peněženky, obrázky, plakáty, mimo to i 

keramické výrobky a mnoho dalšího. Velmi nás 
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potěšilo, že žáci prodávali nejen věci, které vyřadili 

ze své domácí sbírky, ale i spoustu krásných 

drobností vlastní výroby. Trh byl tak úspěšný, že 

se opět konal v pondělí 13.12. a bylo prodáno 

téměř vše. Už se těšíme na Bleší 

trh konaný na jaře, který bude 

poslem Velikonoc a blížícího se 

slunečného počasí. 

V úterý 14.12.2010 v rámci 

výuky Semináře praktických 

činností pracovali žáci 9.tříd 

pod odborným vedením paní 

Aleny Zemanové. Vyzkoušeli si 

různé techniky malování na sklo 

a porcelán nebo práci s kameny a korálky. Přitom 

měli možnost vyrobit pěkné vánoční dárky pro své 

blízké. 

Ve čtvrtek 16.12. se v tělocvičně školy konal 

vánoční florbalový turnaj, který pro své spolužáky 

pořádala třída 8.A. Do turnaje se mohlo z každé 

třídy od pátého do devátého ročníku přihlásit 

jedno smíšené družstvo. To využily všechny třídy, 

takže soupeřilo mezi sebou osm tříd, rozdělených 

do dvou skupin. Skupinu A tvořily třídy 5.A, 6.A, 

7.A, 7.B. Skupinu B třídy 8.A, 8.B, 9.A,  9.B. Do 

finále se probojovaly třídy 7.B 

a 9.B. Vítězem se stala třída 

9.B, na druhém místě skončila 

7.B, třetí místo obsadila třída 

8.B. Všem zúčastněným 

sportovcům bychom chtěli 

poděkovat za jejich sportovní 

výkony a těšíme se za rok na 

nový vánoční florbalový turnaj. 

V úterý 21.12.2010 v 17.00 hod 

se konala na ZŠ vánoční besídka. Zúčastnila se jí 

většina žáků a do její přípravy se zapojili všichni 

vyučující. Na pódiu školní auly se vystřídaly děti od 

1.do 9.třídy se zpěvem, hranými scénkami, 

tancem, hrou na flétnu, gymnastikou a 

aerobikem,  Z celého programu vyzařovala radost 

a veselé vinšování všem přítomným. (foto T. 

Kahoun)

VÁNOČNÍ PŘÁNÍ PRO SENIORY 

V předvánoční čas, jako každým rokem, 

navštívili žáci Domova mládeže Obchodní 

akademie Neveklov, společně s vychovatelkou 

paní Karpovovou, Dům s pečovatelskou 

službou v Neveklově. Žáci se pečlivě připravili, 

vlastnoručně dárky vyrobili a s 

vánoční gratulací šli všem obyvatelům  popřát 

příjemných vánoc a mnoho zdraví a štěstí do  

nového roku. S touto vzpomínkou na hezké 

přijetí našich žáků u zdejších seniorů, chceme 

dodatečně popřát i všem ostatním starším 

obyvatelům Neveklova do nového roku 

mnoho štěstí, zdraví a spokojenosti. 

Dagmar Kupšová – ved. vychovatelka DM

ANTIVIRUS ZABRAL DOKONALE  

(jmu) Domov mládeže, 16. prosince 2010, 16:00. 

Venku mrzne, až praští, avšak v prvním patře ve 

společenské místnosti je horko. Čtveřice 

odvážlivců z řad studentů OA a jedna aktivní 

důchodkyně právě rozehrávají své první turnaje v 

nově vznikajícím Mensa klubu deskových her. 

Začali jsme Křížovkami - tedy něčím, co znají 

téměř všichni. Po čtyřech kolech, kdy každý hráč z 

daných písmen sestavuje co největší počet slov, 

nakonec vyšel jako vítěz Mirek Skřepský. Mirek 

fantasticky skóroval slovy jako "můstek", "úbory", 

či "kámen" a zatím tak drží rekord hry na 101 
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bodech. Pravdou je, že učitelé češtiny by asi sem-

tam vyskakovali z kůže - některým hráčům se 

povedla slova jako "pávy", vznikaly neologismy 

jako "fon" (přece telefon) a ke konci byli hráči tak 

vyčerpáni, že tvořili pouze slova typu "to", "ve", 

"br", případně  "bú".  

Abychom si odpočinuli od češtiny, vrhli jsme se na 

novou hru - Osadníci z Katanu. Tato strategická 

hra spočívá v co nejrychlejším osídlení ostrova a 

získání deseti bodů za postavené vesnice, města, 

nejdelší cestu či největší armádu. Obchodní umění 

předvedla zejména Pavlína Hradecká, která 

okamžitě pochopila zákony směnného byznysu a 

naprosto profesionálně nabízela ovce za kámen, 

cihly za obilí, a tak jako jedna z prvních postavila 

město. Velkým překvapením byla paní Květa. Ta 

zvolila strategii nákupu akčních karet a tato 

strategie ji nakonec katapultovala na první místo.  

Bystrým počtářům asi stále chybí onen pátý člen 

týmu. Byl jím Ladislav Baran, který původně přišel 

jen okouknout situaci. Nakonec jej zaujala hra pro 

jednoho hráče zvaná Antivirus natolik, že strávil 

půl hodiny "na cestě" za uzdravením buněk. 

Původně jsem Vám chtěla popsat princip této 

logické hry, ale nakonec jsem si to rozmyslela. Kdo 

máte zájem zjistit, jak funguje, přijďte ve čtvrtek 

20. ledna 2011 od 16:00 do Domova mládeže. 

Stále platí, že vstup povolen mládeži a dospělým 

od 13 let (mladší po dohodě) a že je nutno se 

předem nahlásit. 

PS: Slíbila jsem, že příště již hraji také. Doufám, že 

najdu přemožitele :-) 

Jana Mužíková, vedoucí MKDH 

(jani.muzikova@seznam.cz)

VÁNOČNÍ SBÍRKA PRO PSÍ ÚTULEK V MARŠOVICÍCH 

Letos na naší škole opět proběhla vánoční 

sbírka na pomoc psímu útulku. Všichni, kteří 

za naši školu přispěli, přejí pejskům krásné 

Vánoce a brzké nalezení nového domova. 

za studenty Obchodní akademie Neveklov 

Iveta Kosíková, 2.A

KERAMIKA PRO MALÉ I VELKÉ V KERAMICKÉ DÍLNĚ ZÁKLADNÍ ŠKOLY 

V sobotu 22.1. 2011  

Keramika pro rodiče a děti  – 1. - vyrábíme 

sluníčka, … 

od 10.00 do 11.30 hodin 

-  pro děti od tří let, cena pro jedno dítě a 

dospělého je 60 Kč 

Keramika pro rodiče a děti  – 2. - vyrábíme 

sluníčka, …od 13.00 do 14.30 hodin 

- pro děti od tří let, cena pro jedno dítě a 

dospělého je 60 Kč 

Keramika pro velké – 1. – vyrábíme misky a 

talíře, závěsné dekorace, …od 15.00 do 17.00 

hodin 
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- pro děti od 10 let a dospělé, cena 80 Kč 

Keramika pro velké – 2. – vyrábíme misky a 

talíře, závěsné dekorace..od 17.30 do 19.30 hodin 

- pro dospělé, cena 80 Kč 

S sebou : staré přezůvky, starou košili, ručník, 

krém na ruce, talíř nebo misku a předměty 

vhodné pro otiskování 

 

Vzhledem k omezenému počtu účastníků je nutné 

se přihlásit do pátku 21. 1. 2011 na tel. 

724 805 301 – Radka Voříšková nebo na mail: 

radka.voriskova@razdva.cz 

 

 

 

 

SPOLKY A ZÁJMOVÁ SDRUŽENÍ 

Za rubriku zodpovídá Mgr. Andrea Pitelková 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY KATEGORIE II. MĚSTA NEVEKLOV PRO ROK 
2010

SDH Neveklov v roce 2010 vyjela ke dni 29. 12. 
2010 celkem k 58. událostem. Z toho bylo: 17 x 
požárů, 4 x dopraní nehody, 5 x odstranění 
vyvrácených stromů přes pozemní komunikace, 10 
x technická výpomoc městu Neveklov, např. mytí 
a kropení náměstí a ostatních ulic, 15 x odstranění 
nebezpečných stavů – likvidace rampouchů a 
sněhu při sněhových kalamitách, vyprošťování 
osobních a nákladních vozidel ze závějí, 1x 
záchrana zvířat, 3 x technická výpomoc při 
odčerpávání zaplavených sklepů, 3 x planý výjezd. 

 

Dále jsme během roku prováděli prověřovací 
cvičení naší jednotky a to na požáru objektu 
rozestavěného obchodního domu na náměstí s 
použitím dýchací techniky, prověřovací cvičení na 
požár osobního automobilu v lomu Ouštice a 
poslední cvičení bylo v domě č. 83. a to obnášelo 
vyhledání a ošetření zraněné osoby a to znovu s 
použitím dýchací techniky. 

V dubnu jsme se zúčastnili denního cvičení v 
Bílkovicích. Za použití naší CAS 25 Škoda 706 RTHP 
jsme plnili zadané úkoly, které se mohou stát i ve 
skutečnosti. 

V květnu proběhla soutěž požárního sportu, 
zajišťovaná a organizovaná SDH Zádolí. Ženy se 
umístily na bramborovém čtvrtém místě a muži 
zaujali 7. místo. Škoda, soutěž jsme měli hezky 
rozjetou, ale díky technice jsme to nezvládli lépe. 
Příští rok se budeme snažit o lepší umístění. 

Další naše činnost spočívala v požárním 
zabezpečení autocrosových a rallycrosových 
závodů v sedlčanské kotlině. Byly to víkendy v 
červnu, další na přelomu července a poslední 
víkend na začátku října. 

V říjnu jsme také navštívili SDH Mukařov za 
účelem prohlídky nové CAS 20 na podvozku Tatra 
815 Terrno 1 4x4.2. Byl to jeden z nejlepších vozů, 
co jsme měli možnost si prohlédnout.  

Dále proběhly oslavy 40. výročí založení stanic 
Benešov a Vlašim, kde jsme spolu s dalšími čtyřmi 
sbory dostali poděkování za spolupráci. Velice nás 
to potěšilo.  

"OBCHOĎÁK" A JEHO VYUŽITÍ PRO HASIČE 

Staveniště, nebo spíš ruiny kdysi plánovaného 
obchodního střediska, jistě na kráse Neveklova a 
zejména jeho náměstí moc nepřidává. 

Kromě „hrajících si“ teenagerů a rabujících 
občanů jsme ji hojně využívali i my - Výjezdová 
jednotka hasičů našeho města. 

Pro naše potřeby tento objekt skýtal nepřeberné 
množství překážek, průlezů a míst na slaňování. 
Dokonce jsme si zde vyzkoušeli hašení ohně 
v uzavřené místnosti, hledání raněných osob a jiné 
činnosti, které nás mohou při zásahu potkat. 

V roce 2007 se zde uskutečnilo školení 
s praktickým výcvikem pro nositele dýchací 
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techniky  jednotek JPO II a JPO III z celého okrsku 
Benešov. Tato dvoudenní akce byla velice kladně 
hodnocena OSH Benešov. 

V počátku roku 2009 zde proběhlo součinnostní 
cvičení hasičů Neveklova a Křečovic se zaměřením 
na použití dýchací techniky, zdolávání požáru a 
vyhledání a evakuace raněných osob. 

Letos na jaře se zde konalo cvičení naší výjezdové 
jednotky na vyhledávání osob a tlakových lahví, a 

to vše v zakouřeném objektu. Mimo jiné zde 
několikrát proběhl výcvik sebezáchrany hasiče 
pomocí slanění z okna. Nerad bych zapomněl také 
na využití přilehlé plochy, kde jsme provedli 
prověřovací výjezd jednotky na dopravní nehodu s 
vyproštěním posádky. 

Za všechny tyto akce děkujeme „našemu 
obchoďáku.“  

                     Za SDH Neveklov M. Tardovský 

ADVENTNÍ KONCERT NA CHVOJÍNKU 

(api) O stříbrné neděli 12. 12. se kostelík na 

Chvojínku oblékl do svátečního, konal se tu totiž 

adventní koncert, který pořádalo občanské 

sdružení Nevenia. Kostelík byl těsně po 15:00 

hodině naplněn až po střechu, což nás mile 

překvapilo. Spousta lidí to pojala jako záminku 

k vycházce a přišli z Neveklova pěšky. Před 

zahájením koncertu, kterého se ujal Jan Pitelka, se 

návštěvníci mohli občerstvit čajem a grogem nebo 

ochutnat domácí vánočku či perníčky. Poté již 

slovo dostaly hudebnice, které patří do hudebního 

souboru Gymnázia Jana Nerudy z Prahy. Dívky 

hrály a zpívaly opravdu krásně – zazněly koledy i 

jiné skladby.  

 

 

 

Koncert trval asi hodinu a na dobrovolném 

vstupném bylo vybráno úctyhodných 5096 Kč, 

které budou použity na opravu kostela na 

Chvojínku. Na co konkrétně, to Vás budeme 

informovat, až se domluvíme s farností.  

Závěrem tedy jen, že koncert se i podle 

návštěvníku vyvedl a že tu opravdu zavládla 

krásná vánoční atmosféra. Doufáme, že se nám 

z toho podaří vybudovat tradici a příští rok se na 

Chvojínku opět sejdeme. 

Naše poděkování za pomoc při realizaci koncertu 

ať přijmou: farnost Neveklov a Křečovice, Šabatovi 

a Šteigrovi z Chvojínka a v neposlední řadě rodina 

Jiráčkova z Neveklova. 

 

 

 

 

 

 

 

Vánoční Betlém 2010 v Neveklově pořádaný YMCA Neveklov(foto K.Šebek) 



 

MATEŘSKÉ CENTRUM YMCA Neveklov 

ANGLIČTINA PRO NEJMENŠÍ 

Hravé hodiny angličtiny, při kterých se děti 

nenásilnou formou osvojí základy angličtiny. 

Využívat budeme přirozené schopnosti 

rozumět (jako v mateřském jazyku), her a 

pohybu, říkánek či písniček. Cílem kurzu je 

děti motivovat a umožnit jim „zažít“ cizí jazyk 

v době, kdy jsou otevřené podnětům, aby se 

jim pak ve škole snadněji učilo. Vedoucí kurzu  

 

 

je Češka mluvící denně britskou angličtinou a 

se zkušenostmi s výukou i s malými dětmi.  

Úvodní hodina bude v pondělí 17.ledna ve 

12:15 a ve čtvrtek 20.ledna v 9:00. Kurz bude 

probíhat podle preferencí přihlášených, 

pravděpodobně v pondělí či ve čtvrtek ve 

12:15.   Cena 10 lekcí: 300,- Kč. 

 

Klub rodičů a děti MC YMCA Neveklov 

každou středu 9:00-11:00 dopoledne 

 

 

 

SPORT 

 

UPŘESNĚNÍ VOLNOČASOVÝCH AKTIVIT V SOKOLOVNĚ TJ NEVEKLOV 

 

Ve cvičebním roce 2010 nastala řada změn. 

Přibyla nová cvičení a sporty, které zahrnovala 

Asociace sportu pro všechny. V roce 2011 budou 

zařazeny do rekreačních sportů. Vzhledem k 

avizovanému zvýšení cen energií byly zvýšeny 

členské příspěvky pro dospělé - 500 Kč, mládež 

250 Kč / rok, přispívající 50 Kč a nečlenové za 1 

hod 30 Kč, senioři 20 Kč. Členové výboru, cvičitelé 

a ostatní členové zabezpečující chod oddílů a 

odborů, organizaci akcí, tanečních zábav pracují 

dobrovolně, bez finančních odměn. 

 

 

Sport pro všechny uspořádal 20.9. - 22.11. 2010 

předtaneční pro žáky ZŠ s tanečním mistrem 

SALTA Karlem Maršálkem. Na podzim se vrátila 

paní Miluše Vydrová, chtěla opět zahájit oddíl 

sebeobrany. Propagace proběhla, ale zatím se 

přihlásili dva žáci. Pod Sportem pro všechny je 

zařazeno 15 gymnastek ZŠ Neveklov, které se 

zúčastňují soutěží pořádaných touto asociací. V 

roce 2010 se umístili na předních místech ve všech 

kolech soutěží. Velké úspěchy slaví mezi děvčaty i 

jeden gymnasta- František Ngo. 

Za TJ Sokol Neveklov Mgr. Růžena Chárová 

 

 



Přehled cvičení pro rok 2011 v Sokolovně Neveklov

DEN ČAS SPORT MÍSTO VEDOUCÍ 

PONDĚLÍ 17:30-19:30 

18:45-19:30 

19:30-20:30 

Volejbal (mládež, 
dospělí) 

Zdravotní (senioři) 

Aerobic (ženy) 

Sál 

Jídelna 

sál 

Michal Sejk 

Monika Bauerová 

Renata Mošničková 

ÚTERÝ 17-19 

19-20 

20-22 

Ragby (mládež) 

Zdravotní TV(ženy, 
dorost) 

Nohejbal (muži) 

Sál 

 

 

Miloš Vodrážka - Sedlčany 

Lenka Pazderová 

Vladimír Vilímek 

 

STŘEDA 18-20 

20-21 

Stolní tenis (muži) 

Pilates (ženy, dorost) 

Sál Karel Peter 

R.Mošničková, J.Váňová 

ČTVRTEK 10-11 

17-17:45 

17-19 

19-20 

20-22 

Rodiče a děti (YMCA) 

Jóga (dospělí, mládež) 

Šachy (muži) 

Zumba (ženy, dorost) 

Thai box (muži, ženy) 

Sál 

Sál 

Jídelna 

Sál 

Sál 

Markéta Doušová 

Jaroslav Hauer 

Luděk Laubacher 

N.E.T.fitness Sedlčany 

Martin Mládek 

PÁTEK 17-19 

19-22 

Stolní tenis 

Sauna (dospělí, vstup 
100,-, prostěradlo20,-) 

Sál Zápasy, turnaje 

V.Vilímek, F.Fulín 

SOBOTA 18-20 volejbal sál Zápasy 

NEDĚLE  Volejbal - zápasy 

Šachy - turnaje 

  



Z VAŠICH PŘÍSPĚVKŮ 

VĚČNÁ OTÁZKA: BUDE NĚKDY V NEVEKLOVĚ PŘÍJEMNÝ A NÁPADITÝ KLUB DŮCHODCŮ? 

A jedna častá odpověď: Bylo by to fajn, ale kde se 

scházet? Nebo: A kdo by se takové věci chtěl 

opravdu věnovat? A konečně i: Nechceme být 

vůbec organizováni, protože jsme si různých 

organizací užili až až. 

Vidíte tedy, že tahle otázka je dost ošidná, a kdo 

se jednou pustí do nějaké realizace klubu 

důchodců v Neveklově, bude mít přinejmenším 

neklidné spaní. A přitom v řadě obcí na 

neveklovsku kluby docela úspěšně fugnují. Velmi 

příjemnou atmosféru najdete třeba v Přibyšicích. 

To jen abych byla konkrétní. Také bych mohla 

uvést příklad ze zahraničí. Je to takové to "IN". 

Když jsem navštívila přítelkyni v malé obci 

podobné naší na hranici Německa s Holandskem, 

byla naše účast na různých aktivitách pořádaných 

klubem důchodců nebo pro důchodce téměr 

naším denním programem. Měla bych být zase 

konkrétní, že? Tak jeden den jsme v dopoledních 

hodinách vyrazily na setkání tamního pana 

starosty s důchodci. Cílem schůzky bylo seznámit 

starší občany se záměry a s problémy obce. 

Přitom byla podávána báječná snídaně, protože se 

to konalo v sále místního hotelu. Každý si 

pochopitelně snídani pak zaplatil. Nezapomínejte 

na to, že to byli Němci. Mluvilo se tam o všem 

možném, ale já jsem si zapamatovala hlavně 

diskusi o zřízení obecní školky. Byl o tom velký 

zájem, i když tam už fungovaly školky církevní. 

Ukázalo se, že si pan starosta nechal vypracovat 

rozpočty na zřízení i na chod této sekulární školky. 

Taky se ukázalo, že obec na ni peníze nemá. 

Prozatímní závěr byl, že se doporučí rodičům, aby 

si školku pro své dětičky financovali sami. Obec 

pak zajistí nějaký příspěvek. 

V neděli o "dušičkách"jsme se zúčastnily mše 

svaté v místním katolickém kostele. Bylo plno. 

Když jsme pak vyšli z kostela, přivítala nás hasičská 

kapela svým koncertem. V přestávce pak zástupce 

obce vzdal čest všem zemřelým obyvatelům. 

Vzpomenul ale také ty, kteří zahynuli ve válce. 

Znal osobně ty stařenky, které přišly o muže nebo 

bratry, a promluvil s nimi pár slov. Když nic jiného, 

bylo to milé a dojemné gesto, nemyslíte? 

V místnosti nějakého domu na náměstí je sídlo 

klubu důchodců. Vedle toho tam pracuje také 

škola umění. Tam jsme se usadily na den svatého 

Martina a čekaly na jeho slavnostní příjezd. Vjel na 

určené místo se svou družinou: byl na bílém koni a 

pro jakéhosi otrhánka roztrhl svůj plášť. Pak to vše 

ve verších okomentoval. Nás usadili na lavice před 

dům, abychom vše dobře viděli a možná, abychom 

se mohli jít občerstvit do okolních stánků s pivem, 

svařeným vínem a klobáskami v předstihu vůči 

ostatním, kteří sledovali průvod. Skutečně: s 

krajícem chleba se sádlem a horkým svařákem se 

nám lépe koukalo. Vevnitř nás pak čekaly dárky od 

klubu i od dětí z uměleckých kroužků. Tak to tedy 

někde chodí. Ale teď zvonec, pohádkám je konec. 

Ale snad ještě tak úplně ne. I my, neveklovské 

důchodkyně, jsme se tak samy od sebe začaly 

scházet v bistru u pana Jouzka. Má nás tam, jak se 

zdá, docela rád. Nejprve jednou týdně a teď už 

některé z nás ani nemohou dospat a k Radkovi 

chodí třikrát týdně. Probírá se tam všše možné. 

Televizní pořady, rodinné příběhy, recepty apod. 

Klub důchodců to není, to je jasné, ale alespoň 

něco, že? 

 

 

 



Jednou při obzvlášť veselé náladě jsme se 

rozhodly, že zakládáme "Klub krásných paní 

neveklovských." Vyfotily jsme se. Každý dostal 

fotku na památku. Bohužel to bylo asi tak vše, co 

jsme udělaly. Nebo ne? Snad si můžeme k naší 

společné činnosti přidat i návštěvu dvou skupinek 

důchodců zámku v Jablonné. Také jsme se tam 

vyfotily a máme hezkou vzpomínku. 

 

Co napsat na závěr? Že tady v Neveklově chybí 

klub důchodců. To je fakt. Ale také, že by nám 

stačilo, kdyby některá z úspěšně fungujících 

organizací zahrnula do svého programu nějakou 

akci určenou důchodcům. Přednášku, posezení s 

hudbou, menší výlet. Mezitím se do 

důchodcovského věku dostanou další a snad 

podnikavější občané a zmíněná věčná otázka 

zanikne. Já v to určitě věřím. Ing. Květa Stránská 

KALENDÁŘ AKCÍ LEDEN-ÚNOR 

do 30. ledna Salon dřevostaveb 2010. 6. ročník přehlídky architektonické tvorby. Městská výstavní síň, Malé nám. 

  1700 (budova polikliniky), Benešov, 317 729 113 

do 31. ledna Galerie Mánes, Praha unikátní expozice P. Nikla s názvem Play. Víte například, že člověk má smyslů 

  dvanáct? Nevíte? Hurá  na výstavu. Budou se bavit malí i velcí! 

14. ledna 20:00 Retro Disco, Hotel Atlas v Benešově, předprodej: 737 231 938 

17. ledna 9:30 YMCA Neveklov, Beseda se sociální pracovnicí 

18. ledna 19:30 Pudl a magnólie. St. Remunda a I. Janžurová v Divadle Na Poště, Benešov 

20. ledna  16:00-17:30  Mensa klub deskových her, Domov mládeže (Osadníci z Katanu, Carcassone) 

20. ledna 17:00 Rodiče s dětmi do divadla: Velryba Lízinka, Divadlo Na Poště, Benešov 

21. ledna 20:00 Jan Burian, Hotel Atlas v Benešově, předprodej: 737 231 938 

22. ledna           20:00 sál U Hlaváčků v Bystřici JZDácký candrbál. 80,-Kč. Pořádá MC Kulíšek, 736 630 808 

22. ledna Keramika pro malé i velké v Neveklově (bližší info uvnitř listu) 

23. ledna  „Závody v lehké atletice“, pro děti od 3 do 10-ti let,  hala ZŠ Jiráskova, info I. Růžičková DDM  

  Benešov, tel./fax: 317 721 911, mobil: 603 462 352 

24. ledna 9:00-11:30 Odléváme dárková mejdlíčka, YMCA Neveklov 

26. ledna „Odpoledne v pohybu“, přijďte si vyzkoušet  taneční koberec  a zasoutěžit si na něm, od  

  14.00 do 15.00 hod v sále DDM, info I. Růžičková 

28. ledna 20:00 Tradiční hasičský ples, začátek od 20:00 v Sokolovně Neveklov 

28. ledna 20:00 Rockotéka, Hotel Atlas v Benešově, předprodej: 737 231 938  

31. ledna 9:00-11:30 Zdobíme nádobky na drobnosti (s sebou květináč, krabičku nebo plechovku) 

7. února  9:00-11:30 Odléváme a barvíme s dětmi magnety I. - MC YMCA Neveklov 

9. února  9:00-11:30 Odléváme a barvíme s dětmi magnety II. - MC YMCA Neveklov 

14. února 9:30 Beseda se sociální pracovnicí, MC YMCA Neveklov 
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16. února 9:30-11:30 Loutkové divadélko-Pohádky z košíku MC  YMCA Neveklov 

20. února od 14:00 Dětský karneval v Neveklově (Sokolovna) 

20. února  Výlet do Prahy do Divadla S+H na „Hurvínkovo dobrodružství“,   

cena 240,- Kč /vstupenka, doprava, pedagogický dozor/, info a přihlášky I.Růžičková, DDM Benešov 

21. února 9:00-11:30 Malujeme s dětmi na hedvábí - MC YMCA Neveklov 

28. února Tvoříme s dětmi zimní koláže - MC YMCA Neveklov 

26. února  20:00 Tradiční Šibřinky. Pořádá TJ Sokol Neveklov. 

UŽITEČNÉ INFORMACE 

 

PROVOZ ZDRAVOTNÍHO STŘEDISKA (Rákosníkova 225, Neveklov) 

Ordinace praktického lékaře  

Ticháček František MUDr. Tel.:317741 325 

Pondělí 8.00–12.00    

Úterý 8.00–10.00 10.15 (prevence)  

Středa 8.00–12.00 16.00–18.00  

Čtvrtek Křečovice    

Pátek 8.00–12.00    

Dětský lékař 

Zelenáková Hana MUDr. Tel.: 317 741 291 

Pondělí od 7.00 jen sestra,  12.00–16.00  

Úterý 7.00–8.00 13.00–14.00  

Středa 7.00–8.00    

Čtvrtek 7.00–11.00 11.30–15.00 
(poradna)  

Pátek 7.00–8.00 11.00–14.00  

 

 

 

Stomatologická ordinace 

Růžička Josef MUDr. Tel.: 317 741 335 

Pondělí   7.30–12:00  13:00-15:00 

Úterý       7.30–12:00  13:00-15:00   

Středa      7.30–12:00  13:00-15:00   

Čtvrtek     7.30–12:00  13:00-18:00   

Pátek        7.30–12.00  

Lékárna 

Peterová Blažena Mgr. Tel.: 317 741 115 

Pondělí 7.30–16.00    

Úterý 7.30–16.00    

Středa 7.30–18.00    

Čtvrtek 7.30–16.00    

Pátek 7.30–16.00    

Gynekologická ordinace 

Drábek Pavel MUDr. Tel.: 606 863 965 

Úterý 13.00–17.30    

Středa 8.00–16.30    

 

PŘÍŠTĚ: ODJEZDY AUTOBUSŮ Z NEVEKLOVA DLE NOVÉHO JÍZDNÍHO ŘÁDU 


